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CONCEPT 

Verslag Algemene Ledenvergadering S.C. Excelsior d.d. 17 januari 2023 
 
 

Aanwezig volgens presentielijst: 
Bestuur:  

Jacko van Ast (interim-voorzitter/secretaris) Pieter van Stijn (penningmeester) Joris de Caluwé 
(commerciële zaken), Bas Endlich (algemene zaken).  

Ereleden: 
 Cock van Zanten 
Leden van Verdienste:  

John van Tilburg, Simon Kelder, Cock van Zanten, Jacko van Ast.  
Leden: 

Henk Bauer, Arthur Rasenberg, Randy Essed, Wim van Merkensteijn, Ruud Hoogerwerf, Mehdi 
Echankouki, Dario van Grunsven, Turkilery Cephe, Ricardo Kattestaart, Mani v.d. Rijt, Kyan 
Keijzer, Patrick de Bruijne, Anne Nurra, Luuk Provoost, Maas Diepstraten, Bouziane Fissone, 
Berend Rasenberg, Rui de Miranda, Thijs Cox, Ivan Dé van Essen, Joep Klomp, Casper Schol, Mark 
Lard, Ivo Manuputty, Quirijn Lodder, Niels Heymens Visser.  

Aanwezig volgens constatering secretaris:  
Herman Brinkman, Bronno Brons, Jeroen Bosman. 

Afwezig met bericht van verhindering:  
Martin Borsboom, Erik van der Spek, Saida Igalla 

 
1. Opening. 
De interim-voorzitter, Jacko van Ast, opent om 20.05 uur de vergadering en heet iedereen van 
harte welkom. 
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2. Mededelingen. 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Notulen van de algemene ledenvergadering van 1 november 2022. 
Er zijn geen op/aanmerkingen over de notulen en worden vastgesteld; de secretaris wordt 
bedankt. 
 
4. Ingekomen stukken.  
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

 
 
5. Bestuursbenoemingen:  
De interim-voorzitter geeft aan dat we nu bij het agendapunt zijn aangeland waar het vanavond om 
gaat. Hij neemt aan dat de aanwezigen grofweg op de hoogte zijn van wat er zich de afgelopen 
weken heeft afgespeeld rond de opvolging van Cock van Zanten. Dat wil hij niet allemaal herhalen, 
maar hij stelt wel dat hij de afgelopen tijd veelvuldig de vraag kreeg hoe hij nu zelf aankijkt tegen 
alles wat er is gebeurd. Het is dan lastig in een paar zinnen antwoord te geven. Hij stelt verder dat 
ook degenen die nu weer de moeite nemen op de ALV te verschijnen, recht hebben op zijn visie. 
Jacko van Ast deelt zijn visie met de aanwezigen en concludeert dat het buitengewoon 
merkwaardig is dat de club dit alles zo heeft laten gebeuren.  
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Tegelijk is hij er als deelgenoot van het proces van overtuigd geraakt dat er uiteindelijk een 
oplossing is gevonden die voor Excelsior het meest gunstig is. De overweldigende steun voor zijn 
kandidatuur was voor hem zeer waardevol. Daarom heeft hij besloten verder te gaan met waar hij 
als secretaris gebleven is. Dit in de vaste overtuiging dat Joris de Caluwé een voorzitter zal zijn die 
minstens zo goed past bij de club als hij zelf. Voor hem geeft hij de ALV dan ook graag een 
positief stemadvies.  
Ook voor zijn voormalige tegenstrever, Patrick de Bruijne, heeft Jacko een positief stemadvies voor 
de benoeming tot bestuurslid. Ondanks fundamentele meningsverschillen stonden de meeste van 
diens plannen ook op zijn lijstje. Verder beschouwt hij Patrick als een clubman, die onze 
vereniging de afgelopen decennia op allerlei manieren heeft ondersteund. En zulke leden moeten 
we koesteren! Daarnaast geeft hij aan dat hij gedurende zijn tijd als interim-voorzitter in het 
bestuur heeft kunnen zien dat sprake is van een constructieve houding bij alle bestuursleden, 
waarbij Patrick met zijn specifieke expertise tot een meerwaarde in het bestuur kan gaan 
uitgroeien.  
De interim-voorzitter bedankt de aanwezigen voor het in hem gestelde vertrouwen over de 
afgelopen weken. “Zand erover en nu weer aan de slag!” 
 

a. Joris de Caluwé stelt zich verkiesbaar voor het voorzitterschap voor een termijn 
van 3 jaar. 

Vervolgens vraagt de interim-voorzitter of er iemand bezwaar heeft tegen de benoeming van Joris 
de Caluwé. Nu dat niet het geval blijkt te zijn, stelt de interim-voorzitter vast dat de ALV besluit 
Joris de Caluwé te benoemen tot voorzitter van Sportclub Excelsior voor een termijn van maximaal 
3 jaar.  
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Na het applaus in ontvangst te hebben genomen vertelt Joris wie hij is en geeft hij aan dat er op 
een aantal dossiers in de komende maanden en jaren hard gewerkt moet worden. Hij nodigt in 
het bijzonder de jeugd uit tot meer betrokkenheid bij de club. Ook benadrukt hij de uitdaging die 
de bouw van de accommodatie voor de komende jaren met zich mee zal brengen. Hij besluit met 
de constatering dat we alleen iets kunnen bereiken door het met zijn allen te doen. Hij gaat er dan 
ook van uit dat we de komende jaren gezamenlijk en constructief zullen werken aan de toekomst 
van Excelsior. 
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Patrick de Bruijne stelt zich verkiesbaar als bestuurslid voor een termijn van 3 jaar. 
De kersverse voorzitter vraagt of er enig bezwaar bestaat bij de vergadering om Patrick de Bruijne 
toe te laten treden tot het bestuur. Na de ontkennende stilte die hierop volgt, besluit de voorzitter 
dat Patrick de Bruijne is benoemd door de ALV tot bestuurslid algemene zaken van Sportclub 
Excelsior.  

 
 
Naar aanleiding hiervan roept Wim van Merkensteijn een brief in herinnering die mede door Patrick 
de Bruijne was ondertekend. Hierin werd gevraagd om een ALV uit te schrijven met als doel het 
bestuur te ontslaan. Het zelfde bestuur waar hij nu bij gaat aansluiten. Hoe valt dit te rijmen, en is 
er wel voldoende basis voor samenwerking? Met andere woorden, is Patrick bereid zich te 
schikken naar een meerderheid van het bestuur? Patrick legt uit dat de brief het gevolg was van 
een eerder besluit tot terugtreden dat de bestuursleden zelf hadden aangekondigd. En dat hij na 
overleg met het betaald voetbalgedeelte binnen de club en anderen betrokkenen binnen de club 
heeft besloten een voor Excelsior zo gunstig mogelijke oplossing te zoeken. Hij wenst te 
benadrukken dat hij veel waardering heeft voor Jacko van Ast, en dat zijn besluit zich kandidaat te 
stellen slechts bedoeld waren omdat hij graag veranderingen ziet bij de club. Hij constateert om 
zich heen kijkend ook dat hij met zijn acties al veel heeft bereikt. Zaken die in zijn ogen anders 
moeten, zijn onder meer het invoeren van stemrecht voor de jeugd en het limiteren van het aantal 
termijnen van bestuursleden. Hij verwacht, ook op basis van de ervaringen tot nu toe, 
constructief te kunnen samenwerken met de andere bestuursleden. 
Voor wat betreft het stemrecht van de jeugd onder de huidige statuten merkt de voorzitter op dat 
er verschillende juridische opvattingen over bestaan. In de wet staat dat als het stemrecht van 
jeugdleden via de statuten is beperkt, dit stemrecht automatisch toekomt aan de 
ouders/verzorgers van het jeugdlid. In elk geval zal dit onderwerp in de nieuwe statuten expliciet 
benoemd moeten gaan worden. 
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Erelid Cock van Zanten maakt zich zorgen over het plan van Patrick de Bruijne tot beperking van het 
aantal bestuurstermijnen. Naar zijn ervaring zijn goede bestuurders erg moeilijk te vinden. En het 
is ook niet verstandig een goede bestuurder weg te sturen. Verder vraagt hij zich af of die 
beperking van termijnen alleen voor bestuursleden geldt, of ook voor andere functies binnen de 
club zoals coördinatoren. Patrick de Bruijne geeft wel aan dat hij door zijn lidmaatschap van het 
bestuur zijn functie als coördinator zal opgeven. 
Jacko van Ast vult aan dat hij bezig is met een voorstel tot vernieuwing van de statuten, en dat de 
uitkomst daarvan in de najaarsvergadering zal worden gepresenteerd. Ook het aantal 
bestuurstermijnen en het stemrecht maken daar deel van uit. 
De voorzitter verzoekt vervolgens het nieuwe bestuurslid om naar voren te komen en zich bij het 
bestuur aan te sluiten. Patrick de Bruijne licht kort toe, wat hij de lange tijd die hij inmiddels actief 
is bij Excelsior heeft gedaan bij de club. Hij is begonnen bij de Mini’s als teamleider toen zijn 
zoon lid is geworden. Vervolgens is hij een groot aantal jaren trainer geweest van zijn team en is 
hij enige tijd geleden gevraagd als coördinator van de midden- en bovenbouw, eerst nog samen 
met Arthur Rasenberg, tegenwoordig zelfstandig. 
 

 
 
6. Rondvraag 
Arthur Rasenberg stelt dat hij had verwacht dat het bestuur met plannen zou komen. Welke ideeën 
leven er bij het bestuur voor de komende jaren? Daarnaast vindt hij het ook belangrijk dat er 
evaluaties plaatsvinden. Joris de Caluwé antwoordt dat die plannen er zeker zijn en dat daar in de 
komende tijd door het bestuur verder aan wordt gewerkt, in samenwerking met de leden. Het 
gaat dan om betrokkenheid van de leden bij de Excelsiorfamilie, de financiën, de kantine, het 
technisch beleidsplan, het plan voor de bestaande gebouwen (en dan vooral de oudste gedeelten) 
en niet op de laatste plaats ook de nieuwbouwplannen. 
Wim van Merkensteijn merkt op dat hij als lid lang heeft moeten wachten op een betalingsverzoek 
voor zijn contributie. Hij vindt het dan pijnlijk al wel een verzoek te krijgen voor een geldlening. 
Ook anderen geven aan de nota nog niet te hebben ontvangen, er lang op te hebben gewacht of 
er zelf om hebben moeten vragen. Penningmeester Pieter van Stijn geeft aan dat de contributie-inning 
via sportlink een complexe zaak blijkt te zijn. Hij heeft de afgelopen tijd geïnvesteerd om het 
proces beter in onder de knie te krijgen en heeft zich daarbij in eerste instantie gericht op de 
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spelende leden, waarvan nu de laatste contributies binnen komen. Zo niet mag er niet meer 
gespeeld worden. Randy Essed haakt hierop in met de stelling dat het nu wel erg laat in het seizoen 
is om teamleden nog te vertellen dat ze niet meer mogen meedoen. Zeker omdat het vaak de 
ouders zijn die de betalingen verzorgen. Volgens de voorzitter en penningmeester hadden de leden 
echter al lang kunnen betalen, er is vele malen op verschillende manieren op gewezen dat er 
betaald moet worden. De penningmeester wijst er op dat hij dit seizoen een enorme inhaalslag 
heeft gemaakt bij het versturen van de nota’s. Maar dat er toch nog steeds enkele complicaties 
door het programma “sportlink” optreden. Samen met Bas Endlich heeft hij hard gewerkt aan het 
opschonen van het bronbestand, maar nog steeds komen verrassenderwijs nota’s terug van leden 
die al jaren geen lid meer zijn. De verwachting is dat dit volgend seizoen allemaal veel beter gaat 
lopen. Cock van Zanten bevestigt dat sportlink in een aantal opzichten niet goed functioneert, en 
wijst naar de door hem gehanteerde ouderwetse methode van acceptgiro’s, waarmee hij een bijna 
perfecte inningsgraad behaalde. Jacko van Ast geeft aan dat in het bestuur nu voor komend 
seizoen weer als vanouds een aantal deadlines is afgesproken, waardoor volgens plan al ruim voor 
de kerst niet meer kan worden gevoetbald als de contributie niet is betaald. 
Arthur Rasenberg vult nog aan dat ook bij de inning van de Club van 100 nog niet alles op orde is, 
wat wordt beaamd door andere aanwezigen. Ook hier zal de penningmeester nog eens goed naar 
kijken.   
Nadat de voorzitter heeft geconstateerd dat er nu verder geen vragen meer zijn, stelt hij dat het 
naar goed Zeeuws-Vlaams gebruik de gewoonte is dat de nieuwe voorzitter het eerste rondje voor 
zijn leden betaalt. Hij nodigt daarvoor iedere aanwezige uit zich naar de kantine te begeven.  
 
7. Sluiting  
De voorzitter sluit om 20.45 uur de vergadering met een ferme klets van de hamer op de 
bestuurstafel. 
 

JvA, 26/1/23 


